
Sundsvalls Frimärks- och vykortsklubbs möte 2024-09-02 
 
Plats: Skönsmons församlingshem 
Närvarande: 26 st medlemmar. 

 

   § 1   Öppnande 

Ordföranden Lars-Håkan Jonasson öppnade mötet och hälsade alla välkomna.                                                                         

  

   § 2   Tyst minut 

Mötet höll en tyst minut för Kenneth Högberg som gick bort den 13 juli.  

 

   § 3   Post  

* Tidningar 

Totalt 7 st olika tidningar fanns att ta del av för intresserade 
 
 
   § 4   Rapporter 
 
 
a) Utställningen i Karlstad 24-25/8 
 
Lars-Håkan rapporterade från utställningen i Karlstad. Han och Erik hade varit där 
torsdag till söndag. Utställningen hade varit relativt välbesökt. Erik hade även tagit  
del av hur ramarna ska sättas upp inför vårt arrangemang.  

 
 
   § 5   Pågående  
      Aktiviteter 
a) Sundsvall 400 år/Regionträff 21-22/9 
 
Lars-Håkan berättade om planeringen kring vårt arrangemang på gamla posten. 
 
Några axplock: 
 
* Leif Ruud kommer att ha ett föredrag om branden på lördag kl 10.00 
 
* SFU storsatsar med två personal på plats och en mängd olika aktiviteter 
 
* Göran Heitz kommer att ha den dyrgrip till salu på auktionen med utgångs- 
   pris 50 000 kr. 
 
* Indirekt reklam – flera klubbar har i sin tur spridit information om detta 
   arrangemang via sina informella kanaler 
 
* Pressrelease – Lars-Håkan efterlyste hjälp med hur vi kan skriva en pressrelease. 



Sundsvalls Frimärks- och vykortsklubbs möte 2024-09-02   2 (2) 

 
 
* Affischer i format A3 ska sättas upp och medlemmarna fick ta med sig för att sätta  
   upp i sina närområden 
 
* Personal – en lista skickades runt för medlemmarna att skriva upp sig när de 
   kan vara med och hjälpa till på fredag-söndag. 
 
    

§ 6   Övriga frågor 
a) Matfors Pappersbruk 
 
Oddmund Björkås hade en bunt böcker med historik över Matfors pappersbruk  
som han erbjöd klubbmedlemmarna att få gratis. Han hade dock ett förbehåll: 
Han ville inte att någon skulle ta en bok för att sedan sälja den på tex Tradera. 
Den som tar en bok ska göra det för att man själv är intresserad. 
 

 
   § 7   Avslutning
  
 
Ordföranden tackade för visat intresse och mötet avslutades med fika och auktion. 
 
 
Vid protokollet  Justerat 
 
 
 
Magnus Paulsson  Lars-Håkan Jonasson 
T.f. Sekreterare  Ordförande 
 
 
 


